
Schriftelijke vragen van het CDA Steenwijkerland aan het  college  

 

 

Aan het college van B&W van Steenwijkerland,     

20 december  2019  

                     

Onderwerp: Bespeelbaarheid sportvelden  

  

 

Conform artikel 39 Reglement van Orde wil de fractie van het CDA het volgende vragen. 

 

Bij de bespreking van de PerspectiefNota op 9 juli jongstleden is een motie aangenomen 

waarin opgeroepen wordt nog geen besluit te nemen over de bespeelbaarheid van de 

sportvelden in Steenwijkerland. Tevens wordt verzocht onderzoek te doen naar mede 

financiering van de velden bij Steenwijkerwold en Veno en naar kunstgras 

trainingsvelden. Voor het eind van 2019 zou daarover duidelijkheid komen. (Zie LTA) 

Helaas constateren wij dat Steenwijkerwold en Vollenhove nog steeds geen duidelijkheid 

hebben inzake hun sportvelden.  

 

De fractie van het CDA heeft hierover de volgende vragen. 

  

1: Waarom hebben de clubs in Steenwijkerwold, Beltschutsloot en Vollenhove nog geen 

duidelijkheid inzake hun sportvelden? 

 

 

2: Wat heeft u al concreet gedaan om de motie uit te voeren? En hoe heeft u hierin de 

samenwerking gezocht met de voetbalclubs? 

 

 

 

 

Namens de fractie van het CDA Steenwijkerland 

 

Jan Vredenburg 


